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   National Rent A Car China 

Suite 702,227 Huang Pi North Rd 

Shanghai, China 

Tel: 86-21-63758866 Fax: 86-10-63758611
NATIONAL CHINA DRIVER'S LICENSE TRANSLATION SERVICE

This document is a translation of a copy of the Chinese driver’s license set forth below. It is not valid as an original license. You must carry your original Chinese driver's license with this form. This document may be of assistance in translating your license at National Rental Counter and for law enforcement officials. This is not a legal document or a legal form of personal identification. This form shall not be used for any other purpose other than rental of a vehicle from The National Rental (US) Inc. If you have any questions while renting a National vehicle, please contact National at 86-21-63758866. The call will be assisted by a Chinese speaking representative.
本文件是下方中文驾驶执照的英文翻译件。本文件并不具有原始中文驾照的法律效益。本文件翻译件必须与中文驾照一起出示使用。此驾照译件仅作为协助National租车柜台及他国官方组织登记驾照信息使用。这份文件并不能作为合法的个人身份证明。此文件除租赁National公司汽车外，不可以使用于其他目的。如果您有任何有关于车辆租赁的问题，请联系我们86-21-63758866，此服务是中文服务。
（Copy of Chinese Driver’s License）

（Translation） 

Name:                                
Nationality:       P.R China         
Date of Birth:                       
Home Address:                                                 
Driver's License Expiration                                   
Driver's License No:                                          
Class:                               
National Representative Performing Translation:     National  
Date of Translate:                   
*This form shall be valid for up to 90 days from the date of Translation Issue as long as the Chinese Driver's License has not expired. 
在中文驾照有效期内,此驾照翻译件自翻译之日起90天有效！






请在此处黏贴你的中华人民共和国驾驶执照（正、副本）复印件


提示：


如果未黏贴中文驾照的复印件，因此原因提车时出现问题，National汽车       租赁公司对此不承担任何责任








